
 

 

Kommunikasjon 
Postboks 2020 
3255 Larvik  

Besøksadresse: 
Feyers gate 7, Larvik 

Telefon  
postmottak@larvik.kommune.no 
Org.nr.: 918 082 956 

 

Forfall fra:  

Olaf Holm, Krf – Dorthe Kyvik Bårnes stilte som vara 

Varaordfører ledet møtet frem til ordfører tiltrådte ca. kl 17.40. 

 

Fra administrasjonen møtte kommunedirektør Marit Kobro og prosjektleder Jan-Erik Norder 

 

Marit Kobro og Jan Erik Norder innledet med en orientering om prosjektet Framtidas kommune. 

Det legges opp til en framtidskonferanse i januar 2025. 

 

 

Gruppeledermøte 15.10.2024 
 

Sak 
nr. 

Sak Frist Ansvar 
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Kultur/møtekultur 
 
Ordfører mottok i juni et brev fra en vara til kommuneplanutvalget, 
som mente at det var en problematisk møtekultur i utvalget. 
Pga behov for å diskutere andre temaer inn mot budsjett og 
Strategidokumentet, ba ordfører om at de kunne komme tilbake til 
dette i folkevalgtopplæring over nyttår. 
 
Det ble etterspurt om kommunen har et godt nok 
rapporteringssystem og rutiner for varsling. 
Dette er et tema for Kontrollutvalget. 
 
Viktig å ta inn over seg at ikke alle har samme toleransegrense – 
som f.eks. at eldre og yngre har en forskjellig kultur. Viktig for 
fremtidig rekruttering. 
 
Folkevalgte bør tenke på at de ansatte også er innbyggere, som 
har valgt de inn, og at de ansatte er fagfolk som kan jobben sin. 
 
Kommer tilbake til dette temaet på en samling over nyttår. 
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Gjennomføring av kommunestyremøtene 
 
Ordfører synes dette er krevende møter å lede, med for mange 
saker på sakslisten. 
Som eksempel har Larvik mange flere saker enn Drammen, som er 
en mye større kommune. 
 
Ordfører ba om at følgende vurderes: 

 Kan flere saker stoppe i hovedutvalgene? 

 Kan det benyttes saksordfører? 

 Kan interpellasjoner gå til, og stoppe i, hovedutvalg? 

 Kan kommunestyremøtene starte tidligere – sette opp mer 
tid? 

 
Ordfører åpnet deretter for debatt. 
 
Innspill rundt bordet: 

 Færre meldinger bør gå til KST. 

 Interpellasjoner bør kunne legges frem også i FSK. 

 Mulig å starte en time eller to tidligere. 

 Møteledelse – være raskere til å klubbe hvis ingen gir tegn 
til at de ønsker å si noe. 

 5 min pause er kun 5 min pause. 

 Ikke ønskelig med flere timer, men effektivisere 
gjennomføring. 

 Se på hvilke saker som kan stoppe i utvalg. Utvalg kan evt 
sende videre dersom de mener det er nødvendig. 

 Slutte med omkamper. 

 Taletid i fht partistørrelse – ikke omvendt proporsjonal tid.  

 Vurdere nødvendigheten av kommentarer og innlegg før 
man går på talerstolen. 

 Verdien av debatt kan ikke undervurderes. 

 Jobbe med å bruke hovedutvalgsmodellen bedre, og 
avslutte flere saker i hovedutvalgene. 

 Vanskelig for administrasjonen å skulle håndtere flere 
møterunder i året. 

 I større grad bruke mindretallsanken. 

 Viktig at ordfører gir beskjed om hvem som skal gjøre seg 
klar for neste innlegg. 

 Vurdere nødvendigheten av replikker, evt stoppe replikker 
når det er lite tid igjen i møtet. 

 Må alle partier si noe i alle saker – og flere fra enkelte 
partier? Vurdere hovedinnlegg fra hvert parti på 3 min, og 
tilleggsinnlegg fra samme parti på 1 min. 

 Strengere på tid for replikker. 

 Bør behandle reglementet på nytt og på en bedre måte. 

 Meldinger er kun informasjon til kommunestyret. 

 Må ikke få det travelt i kommunestyret, og ikke få tid til å 
diskutere, noe som er årsaken til å være valgt som politiker. 
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 Ikke alle gruppeledere sitter i formannskapet. Det er 
ordførers oppgave å bringe informasjon videre. 

 Kommunestyret en viktig arena hvor de folkevalgte synes 
pga streaming. 

 Viktig å være obs på ikke å gjenta seg selv hele tiden, og 
heller ikke gå opp på talerstolen for å si seg enig med 
forrige innlegg – tidkrevende og kjedelig for de som ser på 
streaming. 

 Tenke seg om før det bes om nye saker. 

 Stoppe noen flere saker i hovedutvalgene, men ikke de 
store, prinsipielle, sakene. 

 KST en demokratisk arena hvor det skal være debatt. Viktig 
med balansegang. 

 Ordfører setter opp «kjøreplan» for møtet som gjennomgås 
med gruppelederne. 

 Balansegang å sette strek på riktig tidspunkt. 

 Replikker viktig del av debatt, men se på å kutte dette 
utover i møtet. 

 Møtetid – respekt for de som er på jobb, men sette opp frem 
til kl 22. 

 
Konklusjoner: 

 Kommunestyremøtene settes opp frem til kl 22. 

 Ordfører setter opp en «kjøreplan» for møtene. 

 Ordfører ber om kommunestyrets tillatelse til kutte ut 
replikker dersom det blir for liten tid. 
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Bærekraft 2030 
 
Arbeidsgruppe ble vedtatt opprettet i fjor, men har ikke fungert bra. 
Må ha et nytt vedtak dersom arbeidsgruppen ikke skal fortsette. 
Bør være formannskapet samt gruppeleder fra partier som ikke er 
representert i formannskapet som fungerer som arbeidsgruppe. 
Gruppen kan møtes litt i forkant av de ordinære 
formannskapsmøtene. 
Trenger litt lenger tid til møtene enn hva som har vært satt av hittil. 
 
Kommunedirektøren: 
Det fattes ikke beslutninger i denne arbeidsgruppen, og KD ønsker 
å nedlegge styringsgruppe BK 2030. BK 2030 vil ikke fortsette som 
et eget program. Det er ønskelig å jobbe gjennom allerede 
etablerte arenaer, for ikke å få ekstra møteplasser. 
Vil ligge i prosjektet Framtidas kommune videre fremover. 
Legger antagelig dette frem i Strategidokumentet. 
 
Konklusjon: 
Arbeidsgruppen BK 2030 blir lagt ned. 
 

  

4 Eventuelt   
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Kari-Lise Rørvik, V 
AoK nærkontaktutvalget ønsker å komme på gruppemøte. Kan det 
bookes et møterom for et felles møte? Kari-Lise videresender mail 
og innkaller. 
 
Kari-Lise Rørvik, V 
Hvordan få budsjettet ut til folket? 
Kan det være mulig å bruke nærmiljøutvalgene? For mange er det 
vanskelig å komme på Sliperiet, så viktig å møte innbyggerne der 
de er. 
KD bekreftet at de ønsker å sette opp en plan for å dra ut og 
informere nærmiljøutvalgene i Svarstad, Stavern og evt noen 
andre. Det vil bli informert om KDs forslag. 
Må tenke seg om hvordan dette skal rigges – kan være en litt 
krevende form. 
Alle nærmiljøutvalg må behandles likt, så det er ikke greit å bare 
informere noen få. Basere seg på orientering og ikke debatt – ikke 
åpne for spørsmål og svar. Må styres stramt. 
Viktig at dette i så fall skal være for innbyggerne. 
Presentasjonen av strategidokumentet blir streamet, og denne kan 
brukes til noe hvis det ikke er tid til å reise til alle. 
Evt invitere alle nærmiljøutvalgene til en felles presentasjon, men 
ikke samme presentasjon som for de folkevalgte. 
KD vil se på en måte å få til dette på ved å samle til et par felles 
presentasjoner, og evt reise til Svarstad pga lang vei. 
Viktig å avklare med leder at dette er en presentasjon, og ikke en 
debatt. 
 
Konklusjon: 

 Kommunedirektøren inviterer nærmiljøutvalgene til et par 
felles presentasjoner, og reiser eventuelt til Svarstad pga 
lang vei. 

 Viktig å avklare med leder av utvalgene at dette er en 
presentasjon, og ikke en debatt. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


